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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU SU OPF  

Poř. číslo zápisu:  16 

Datum zasedání:  21. 10. 2015 

Přítomni:  Bernatík, Cibuľová, Franěk, Chmielová, Klepková Vodová, 
Koštuříková, Kuric, Nikorjak, Šeligová, Verner 

Omluveni:  Buryová, Dziadková, Macura 

Hosté:   Lebiedzik, Suchánek 

Program:  

1. Úvod, schválení programu 
2. Zásady pro přiznání prospěchového stipendia na akademický rok 2015/2016 
3. Podmínky přijímacího řízení do bakalářských studijních programů SU OPF 

pro akademický rok 2016/2017 
4. Podmínky přijímacího řízení do navazujících magisterských studijních 

programů SU OPF pro akademický rok 2016/2017  
5. Dodatek k pokynu děkana 4/2015 Harmonogram akademického roku 
6. Změna Statutu SU OPF v Karviné 
7. Žádosti o prodloužení akreditace oborů SOMA (Bc) a VES (Bc a NMgr) 
8. Různé 

 
 
1. Úvod, schválení programu 
 
Na úvod předsedkyně senátu přivítala přítomné senátory i hosty a konstatovala, že 
Akademický senát SU OPF je usnášeníschopný. Informovala senátory, že děkan fakulty prof. 
Stavárek, který měl prezentovat některé projednávané materiály, se z jednání AS omluvil a 
tyto materiály představí příslušní proděkanové. Poté vyjmenovala jednotlivé body programu a 
požádala o případné návrhy na úpravu. Přítomní členové senátu s navrženým programem 
vyslovili souhlas. Žádný další bod programu nebyl navržen. 
 
Hlasování:  
Pro:   9  Proti: 0   Zdrželi se:  0   
 
Hlasování proběhlo v nepřítomnosti doc. Klepkové Vodové. 
 
2. Zásady pro přiznání prospěchového stipendia na akademický rok 2015/2016 
 
Proděkan Suchánek představil dokument Zásady pro přiznání prospěchového stipendia 
studentům SU OPF za dosažené studijní výsledky v akademickém roce 2015/2016 
v bakalářském a navazujícím magisterském studiu. Doc. Suchánek uvedl, že s návrhem Zásad 
pro přiznání prospěchového stipendia v akademickém roce 2015/2016 vyčkal po vyhodnocení 
výsledků návrhů na vyplacení prospěchových stipendií za akademický rok 2014/2015. Tyto 
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výsledky (počty studentů a částka), byly předány senátorům jako jeden z podkladů pro 
jednání: 

● 4 studenti obdrželi částku 12 500 Kč 
● 5 studentů obdrželo částku 14 000 Kč 
● 3 studenti obdrželi částku 33 333 Kč 

 
Vedení fakulty konstatovalo, že nastavený systém je pro studenty motivující a proto není 
třeba na něm nic měnit.  
 
Předsedkyně senátu poděkovala za představení materiálu a vyzvala senátory k diskuzi. 
Vzhledem k tomu, že nikdo ze senátorů nevznesl žádné připomínky ani dotaz, vyzvala 
přítomné k hlasování o Zásadách pro přiznání prospěchového stipendia na akademický rok 
2015/2016.  
 
Hlasování:  
Pro:   10  Proti: 0   Zdrželi se:  0  
 
Usnesení:  
Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné 
schvaluje Zásady pro přiznání prospěchového stipendia studentům SU OPF za dosažené 
studijní výsledky v akademickém roce 2015/2016 v bakalářském a navazujícím magisterském 
studiu v předloženém znění.  
 
 
3. Podmínky přijímacího řízení do bakalářských studijních programů SU OPF pro 

akademický rok 2016/2017 
 
4. Podmínky přijímacího řízení do navazujících magisterských studijních programů 

SU OPF pro akademický rok 2016/2017 
 
Dokumenty představil proděkan Suchánek, který uvedl, že rámcově se podmínky odvíjejí 
z jejich znění v posledních 2 letech. Změnou je posunutí termínu podávání přihlášek do 
bakalářského studia do 18. dubna 2016. Tuto změnu zdůvodnil proděkan Suchánek 
skutečností, že vlivem klesající populační křivky klesají i počty studentů. V době podávání 
přihlášek pro akademický rok 2016/2017 se dá předpokládat další pokles. Vedení SU OPF 
proto usoudilo, že prodloužení termínu pro podávání přihlášek by mohlo zvýšit počet 
uchazečů o studium.  Doc. Suchánek senátory informoval o tom, že u bakalářských studijních 
oborů se předpokládá vyhlášení 2. kola přijímacího řízení v termínu do 31. 7. 2016 
s termínem podávání přihlášek do 31. 8. 2016 s tím, že tento termín bude moci děkan fakulty 
svým rozhodnutím o jeden týden prodloužit. Krajním případem by pak bylo vyhlášení 
dodatečného kola přijímacího řízení. 
Dále doc. Suchánek senátory upozornil na skutečnost, že pro akademický rok 2015/2016 
nebude pro uchazeče o studium na SU OPF nabízen studijní obor Hotelnictví z důvodu 
pozastavení akreditace pro přijímání nových studentů dle rozhodnutí AK ČR rozhodující 
o prodloužení doby platnosti akreditace tohoto studijního oboru. Počty studentů přijímaných 
do bakalářských studijních oborů byly dle sdělení doc. Suchánka sníženy adekvátně počtu 
stávajících studentů. Další změnou je vynechání údajů o datech platnosti akreditace, což není 
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povinný údaj a zvláště u končících akreditací by tato informace mohla vyznít pro uchazeče 
o studium negativně.  
V podmínkách pro přijímací řízení do navazujícího magisterského studia byla upravena 
podmínka (doložení úředně ověřeného diplomu) „ekonomického nebo příbuzného 
zaměření“. 
Další změnou je zvýšení počtu otázek (bodů) z 18 otázek (180 bodů) na 24 otázek (240 bodů). 
Pro úspěšné vykonání přijímací zkoušky je pak potřeba získat minimálně 80 bodů. 
Předsedkyně akademického senátu poděkovala doc. Suchánkovi a zahájila diskuzi.  
Dr. Franěk se dotázal, kdy budeme znát počty financovaných studentů. Na tuto otázku doc. 
Suchánek odpověděl, že toto mu není v tuto chvíli známo. Připomněl, že letos byly tyto počty 
obdrženy až po uskutečnění přijímacího řízení. Nepředpokládá však, že by došlo k navýšení. 
Na otázku Ing. Nikorjaka proděkan Suchánek uvedl, že může nastat situace, že „nedobereme“ 
studenty.  
Na podnět dr. Bernatíka proběhla diskuze o tom, zda neuvažovat do budoucna o zrušení 
přijímacích zkoušek, podobně jak je tomu na některých dalších VŠ (např. MÚ SU). Dále se 
dr. Bernatík zamýšlel nad tím, zda posunutí termínu odevzdávání přihlášek nezpůsobí situaci, 
kdy si budou uchazeči o studium nejprve vybírat takové VŠ, které budou mít tento termín 
stanoven na dřívější dobu.  
Doc. Suchánek se domnívá, že posunutí termínu odevzdávání přihlášek je menší zlo než úplné 
zrušení přijímacích zkoušek. Dle jeho názoru se chce vedení fakulty zasadit o budování 
prestižní VŠ. Po zrušení přijímacích zkoušek by bylo obtížné se v budoucnu k této praxi 
vrátit. Doc. Suchánek dále zdůraznil, že v platných akreditačních materiálech všech studijních 
oborů jsou uvedeny přijímací zkoušky včetně okruhů, ze kterých se skládají.  
Ing. Nikorjak se rovněž domnívá, že zrušení přijímacích zkoušek by mohlo u uchazečů 
o studium vyvolat dojem „slabší“ fakulty. 
Dr. Franěk se dotázal, jak se bude postupovat v prodloužení akreditace studijního oboru 
Hotelnictví. Proděkan Lebiedzik upřesnil, že se nejedná o odejmutí akreditace (stávající 
studenti tudíž dostudují), nýbrž o pozastavení možnosti přijímat nové studenty. Problém se 
vyskytl u pedagogů s nedostatečnou publikační činností. Nabízí se pokrytí předmětů jinými 
pedagogy (s dostatečnou publikační činností) a tyto je třeba hledat i na jiných školách. V této 
chvíli však studijní obor Hotelnictví nelze zahrnout do přijímacího řízení. Doc. Suchánek 
doplnil, že existuje teoretická možnost získání akreditace v termínu do 1. května 2016. V tom 
případě by bylo možno vyhlásit přijímací řízení do studijního oboru Hotelnictví při splnění 
podmínky vyhlášení 4 měsíce před realizací. 
 
Předsedkyně senátu poděkovala přítomným za otázky, podněty a odpovědi a vyzvala 
přítomné k hlasování. 
 
Hlasování o Podmínkách přijímacího řízení do bakalářských studijních programů: 
Pro:   10  Proti: 0   Zdrželi se: 0 
 
 
Usnesení:  
Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné 
schvaluje Podmínky přijímacího řízení do bakalářských studijních programů SU OPF pro 
akademický rok 2016/2017 v předloženém znění. 
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Hlasování o Podmínkách přijímacího řízení do navazujících magisterských studijních 
programů: 
Pro:    10  Proti: 0   Zdrželi se: 0 
 
 
Usnesení:  
Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné 
schvaluje Podmínky přijímacího řízení do navazujících magisterských studijních programů 
SU OPF pro akademický rok 2016/2017 v předloženém znění. 
 
 
 
5. Dodatek k pokynu děkana 4/2015 Harmonogram akademického roku 
 
Předsedkyně senátu upozornila, že předkládaný dokument bere senát pouze na vědomí. 
Doc. Suchánek uvedl, že s ohledem na schválení Podmínek přijímacího řízení do 
bakalářských studijních programů se mění předkládaným dodatkem v Harmonogramu 
vzdělávací činnosti pro akademický rok 2015/2016 údaj o uzávěrce přihlášek do bakalářského 
studia pro 1. kolo na 18. 4. 2016 (původně 29. 2. 2016).  
Žádný ze senátorů k předloženému materiálu nevznesl dotaz ani námitku. 
Dr. Koštuříková poděkovala proděkanovi Suchánkovi a vyzvala přítomné k hlasování o tom, 
že Akademický senát SU OPF vzal na vědomí Dodatek k pokynu děkana č. 4/2015 
Harmonogram vzdělávací činnosti pro akademický rok  2015/2016. 
 
Hlasování:  
Pro:   10  Proti: 0   Zdrželi se:  0  
 
Usnesení:  
Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné bere 
na vědomí Dodatek k pokynu děkana č. 4/2015 Harmonogram vzdělávací činnosti pro 
akademický rok  2015/2016. 
 
 
6. Změna Statutu SU OPF v Karviné 
 
Předsedkyně AS SU OPF předala slovo proděkanovi Lebiedzikovi. Ten uvedl, že ke změnám 
ve znění Statutu dochází na podnět Legislativní komise. Změna se týká 2 článků: 
 
čl. 2 

„Studium v rámci bakalářských a navazující magisterských studijních programů upravuje 
Studijní a zkušební řád Slezské univerzity v Opavě. Studium v rámci doktorského studijního 
programu upravuje Studijní a zkušební řád doktorských studijních programů Slezské 
univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné.“ 
 
čl. 20 
„Podmínky přijetí ke studiu upravuje § 48 - 50 zákona a vnitřní předpisy univerzity“. 
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Dr. Koštuříková zmínila písemný podnět Bc. Dziadkové k opravě gramatické chyby v textu, 
konkrétně za slovem „univerzity“ přehodit tečku a uvozovky.  

Následně dr. Koštuříková vyzvala k hlasování o dokumentu „ X. změna Statutu SU OPF“. 
 
Hlasování:  
Pro:   10  Proti: 0   Zdrželi se:  0  
 
Usnesení:  
Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné 
schvaluje X. změnu Statutu Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty 
v Karviné.  
 
Poté předsedkyně senátu vyzvala k hlasování o úplném znění Statutu SU OPF. 
 
Hlasování:  
Pro:  10  Proti: 0   Zdrželi se:  0  
 
Usnesení:  
Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné 
schvaluje Úplné znění Statutu Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty 
v Karviné.  
 
Materiál v korekčním režimu bude postoupen předsedkyní AS SU OPF ke schválení AS SU. 
 
7. Žádosti o prodloužení akreditace oborů SOMA (Bc) a VES (Bc a NMgr) 
 
Dokumenty představil proděkan Lebiedzik. Senátoři obdrželi 3 akreditační materiály. 
Příslušné formuláře k žádosti o prodloužení doby platnosti akreditace studijního oboru 
Sociální management byly zpracovány ve spolupráci s garantem oboru doc. Malátkem 
(vycházelo se z předchozí akreditace) a dne 12. 10. 2015 byly projednány na Radě garantů. Po 
zapracování připomínek jsou nyní předkládány na vědomí Akademickému senátu a poté 
budou předloženy ke schválení Vědecké radě, která se bude konat 11. 11. 2015. Stejný postup 
je u prodloužení akreditace studijního oboru Veřejná ekonomika a správa bakalářského a 
navazujícího magisterského typu studia. Po vyhodnocení požadavků AK ČR, zejména 
požadavků na distanční studijní opory, se zpracovatelé rozhodli požádat o rozšíření akreditace 
navazujícího magisterského studia o kombinovanou formu.  
 
Dr. Koštuříková poděkovala za představení dokumentů a připomněla, že tyto dokumenty bere 
senát na vědomí. 
 
Hlasování:  
Pro:   10  Proti: 0   Zdrželi se:  0  
 
Usnesení:  
Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné bere 
na vědomí Žádosti o prodloužení akreditace oborů Sociální management (bakalářský, 
prezenční forma) a Veřejná ekonomika a správa (bakalářský a navazující magisterský, 
prezenční i kombinovaná forma) připravené k předložení Vědecké radě SU OPF. 
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8. Různé 
 
Předsedkyně senátu sdělila, že po konzultaci s dr. Fraňkem požádala o právní stanovisko 
k situaci doc. Klepkové Vodové prostřednictvím dr. Gongola. Dne 20. 10. 2015 obdržela 
stanovisko z advokátní kanceláře Hulva&Partners, ve kterém se uvádí: 
„Pracovní poměr docentky Klepkové Vodové bude trvat i po dobu čerpání mateřské dovolené 
a následně rodičovské dovolené. Po celou tuto dobu bude paní docentka řádnou členkou 
akademické obce fakulty a bude proto mít způsobilost být i členkou Akademického senátu 
Obchodně podnikatelské fakulty. Nástupem na mateřskou dovolenou její členství 
v Akademickém senátu nezaniká.“ 
Celá odpověď je přílohou tohoto zápisu. 
 
Dr. Koštuříková dále připomněla žádost Ing. Michala Ondry o zpřístupnění zápisů ze zasedání 
AS SU OPF v Karviné. Vyzvala ostatní členy senátu k vyjádření a následném hlasování 
o zveřejňování zápisů.  Dr. Koštuříková osobně nevidí důvod, aby zápis z veřejného zasedání 
nebyl zveřejněn. Zjistila, že některé VŠ mají zápisy přístupné veřejnosti a jiné vysoké školy 
nikoliv. Dr. Bernatík doplnil, že některé VŠ mají veřejné dokonce i přílohy zápisů, např. 
rozpočet. Dále navrhl, aby byly zápisy rozesílány emailem studentům i zaměstnancům SU 
OPF. V zásadě se však domnívá, že zápisy by měly být i nadále pouze na intranetu.  
Ing. Verner řekl, že není povinností VŠ mít zápisy veřejné, také on je pro umístění pouze na 
intranetu. 
Ing. Šeligová uvedla, že zápisy by měly být veřejné včetně příloh. 
Ing. Kuric je také pro zveřejnění – bez příloh. 
Bc. Chmielová se domnívá, že z veřejného zasedání by měl být veřejný rovněž zápis. 
Ing. Nikorjak je proti zveřejnění zápisů na webu a přiklání se k využití intranetu. 
Bc. Cibuľová připomněla, že každý, kdo žádá o informace z jednání AS, může oslovit 
senátory. Proto je pro umístění pouze na intranet. 
K umístění na intranetu se přiklonili rovněž dr. Franěk a doc. Klepková Vodová, která navrhla 
jako další možnost zveřejnění závěrečných usnesení na webu, celý zápis by pak byl na 
intranetu.   
 
Předsedkyně senátu poděkovala za diskusi a vyzvala přítomné k hlasování o tom, že 
Akademický senát SU OPF souhlasí/nesouhlasí se zveřejňováním zápisů ze svého jednání. 
 
Hlasování:  
Pro:   0  Proti: 8   Zdrželi se:  2  
 
Usnesení:  
Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné se 
rozhodl setrvat na současném způsobu zveřejňování zápisů AS SU OPF prostřednictvím 
intranetu.  
 
Hlasování pro usnesení:  
Pro:   10  Proti: 0   Zdrželi se: 0  
 
Dále v bodě Různé požádal o slovo dr. Bernatík. Upozornil na skutečnost, že prostřednictvím 
portálu IS STAG je možno bez přihlášení vyhledat údaje o vyučujících a jejich výuce, 
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zatímco u studentů tato možnost není. Domnívá se, že údaje o vyučujících by rovněž neměly 
být přístupné široké veřejnosti. Dr. Franěk navrhl, aby se k záležitosti vyjádřil prorektor pro 
studium dr. Gongol (týká se celé SU) a on sám by hledal technické řešení. Předsedkyně senátu 
bude v této záležitosti kontaktovat prorektora Gongola, dr. Bernatík připomínku vznese na 
jednání AS SU.  
 
Bc. Chmielová informovala o jednání Komise pro studijní a sociální záležitosti s proděkanem 
Suchánkem. Byly projednány organizační změny na studijním oddělení (upřesní doc. 
Suchánek), dále webové stránky fakulty (připravuje se nový celouniverzitní web). Dále 
komise projednávala odbornou praxi studentů kombinované formy studia, která je pro 
zaměstnané studenty v rozsahu 100 hodin velmi náročná (pokud ji nevykonávají na svém 
pracovišti). Senátoři a oba přítomní proděkani konstatovali, že v minulosti povinnost praxe 
pro kombinované studenty nebyla a v nově akreditovaných studijních plánech pro 
kombinovanou formu studia již není obsažena. Jednotlivé problémy konkrétních studentů se 
zatím budou řešit individuálně.  
 
Proděkan Suchánek upřesnil informaci o změnách na studijním oddělení. Od 1. 11. 2015 
nebude vykonávat funkci vedoucího oddělení dr. Helešic. Vedením oddělení bude pověřena 
Bc. Ingrid Jurčíková.  
 
 
 
Příští řádné zasedání AS SU OPF se uskuteční 25. 11. 2015 v 13:00 hod. v místnosti A 308.  
 
Za správnost:  
Ing. Ivana Koštuříková, Ph.D. 
 
Zapsala:  
Mgr. Dagmar Sohrová 
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Usnesení ze zasedání AS SU OPF ze dne 21. 10. 2015 
 

1. Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty 
v Karviné schvaluje Zásady pro přiznání prospěchového stipendia studentům SU OPF 
za dosažené studijní výsledky v akademickém roce 2015/2016 v bakalářském a 
navazujícím magisterském studiu v předloženém znění. 

2. Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty 
v Karviné schvaluje Podmínky přijímacího řízení do bakalářských studijních 
programů SU OPF pro akademický rok 2016/2017 v předloženém znění. 

3. Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty 
v Karviné schvaluje Podmínky přijímacího řízení do navazujících magisterských 
studijních programů SU OPF pro akademický rok 2016/2017 v předloženém znění. 

4. Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty 
v Karviné bere na vědomí Dodatek k pokynu děkana č. 4/2015 Harmonogram 
vzdělávací činnosti pro akademický rok  2015/2016. 

5. Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty 
v Karviné schvaluje X. změnu Statutu Slezské univerzity v Opavě, Obchodně 
podnikatelské fakulty v Karviné. 

6. Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty 
v Karviné schvaluje Úplné znění Statutu Slezské univerzity v Opavě, Obchodně 
podnikatelské fakulty v Karviné. 

7. Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty 
v Karviné bere na vědomí Žádosti o prodloužení akreditace oborů Sociální 
management (bakalářský, prezenční forma) a Veřejná ekonomika a správa (bakalářský 
a navazující magisterský, prezenční i kombinovaná forma) připravené k předložení 
Vědecké radě SU OPF. 

8. Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty 
v Karviné se rozhodl setrvat na současném způsobu zveřejňování zápisů AS SU OPF 
prostřednictvím intranetu.  
 

 
 
Ing. Ivana Koštuříková, Ph.D. 
předsedkyně AS SU OPF 
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Příloha č. 1 - Stanovisko k nástupu doc. Klepkové Vodové na mateřskou dovolenou a 
členství v AS SU OPF 
 

 
Opava, 20.10.2015  

  
Stanovisko  
  
Dotaz:  
Docentka Pavla Klepková Vodová je členskou Akademického senátu Obchodně 

podnikatelské fakulty. Bude paní docentka členkou Akademického senátu fakulty i po 

datu 1. 11. 2015, kdy nastoupí na mateřskou dovolenou?  

  

Odpověď:  
  

Akademický senát fakulty je samosprávným orgánem fakulty dle zák. č. 111/1998 Sb., o 

vysokých školách.  Dle ust. § 26 odst. 1 zákona o vysokých školách mohou být členem 

akademického senátu fakulty pouze členové akademické obce fakulty.   

  
Čl. 5 Statutu Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné ze dne 
24. 9. 2014 v souladu s ust. § 25 odst. 3 zákona o vysokých školách stanovuje, že 
akademickou obec fakulty tvoří akademičtí pracovníci působící na této fakultě a studenti 
zapsaní na této fakultě.  
  
Pracovní poměr dle zák. č. 262/2006 Sb., zákoník práce, nekoneční nástupem na mateřskou 

dovolenou. Pracovní poměr pracovníka trvá i po dobu trvání mateřské dovolené.  

  

Fakulta dle ust. § 26 odst. 1 zákona o vysokých školách svým vnitřním předpisem stanoví 

důvody zániku členství v akademickém senátu a případnou neslučitelnost členství v 

akademickém senátu s výkonem jiných funkcí. Tímto vnitřním předpisem Obchodně 

podnikatelské fakulty je Volební a jednací řád Akademického senátu Slezské univerzity v 

Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné, který byl schválen dne 25. října 2006 

(dále jen „Volební a jednací řád“).  

  

V článku 3 v bodě 4 Volebního a jednacího řádu je upraveno, kdy zaniká členství v senátu v 

průběhu funkčního období. Dle tohoto článku členství v senátu zaniká:  

a) odstoupením člena   
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b) zánikem členství v akademické obci  

c) jmenováním do funkce rektora, prorektorů, děkanů a proděkanů  

d) úmrtím  
  
  

  

 

  

  

   

Závěr:  
Pracovní poměr docentky Klepková Vodová bude trvat i po dobu čerpání mateřské 

dovolené a následně rodičovské dovolené. Po celou tuto dobu bude paní docentka 

řádnou členkou akademické obce fakulty a bude proto mít způsobilost být i členkou 

Akademického senátu Obchodně podnikatelské fakulty. Nástupem na mateřskou 

dovolenou její členství v Akademickém senátu nezaniká.   

   
  

JUDr. Tomáš Hulva  

advokát  
  
  
 


